

<b>PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET</b>
--------------------------------------

Electronic Version v1.1  
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT7666298

<b>SUBMISSION TYPE:</b>	RESUBMISSION
<b>NATURE OF CONVEYANCE:</b>	CHANGE OF NAME
<b>RESUBMIT DOCUMENT ID:</b>	507536189

**CONVEYING PARTY DATA**

Name	Execution Date
BALCKE-DUERR ROTHEMUEHLE GMBH	03/09/2021

**RECEIVING PARTY DATA**

<b>Name:</b>	HOWDEN ROTHEMUEHLE GMBH
<b>Street Address:</b>	RAIFFEISENSTR. 12
<b>City:</b>	OLPE
<b>State/Country:</b>	GERMANY
<b>Postal Code:</b>	57462

**PROPERTY NUMBERS Total: 2**

Property Type	Number
<b>Patent Number:</b>	8349057
<b>Patent Number:</b>	8002876

**CORRESPONDENCE DATA**

**Fax Number:** (603)668-2970

*Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.*

**Phone:** 6036686560

**Email:** mstlaurent@gtp.com

**Correspondent Name:** STEVEN J. GROSSMAN

**Address Line 1:** 55 S. COMMERCIAL ST.

**Address Line 2:** GTPP

**Address Line 4:** MANCHESTER, NEW HAMPSHIRE 03101

<b>ATTORNEY DOCKET NUMBER:</b>	LANTO030
<b>NAME OF SUBMITTER:</b>	STEVEN J. GROSSMAN
<b>SIGNATURE:</b>	/Steven J. Grossman/
<b>DATE SIGNED:</b>	11/29/2022

**Total Attachments: 6**

source=NAME\_CHANGE\_DOCS#page1.tif

source=NAME\_CHANGE\_DOCS#page2.tif

source=NAME\_CHANGE\_DOCS#page3.tif

source=NAME\_CHANGE\_DOCS#page4.tif

source=NAME\_CHANGE\_DOCS#page5.tif

source=NAME\_CHANGE\_DOCS#page6.tif

Entry No.	a) Company name b) Registered office, place of business, domestic business address, authorized recipient, branch offices c) Object of the company	Capital stock or Nominal capital	a) General policies of representation b) Management board, executive body, managing directors, personally liable partner, directors, authorized representatives, and special powers of representation	Procuration	a) Legal form, start of company, articles of association or partnership agreement b) Other legal relationships	a) Date of entry b) Comments
1	2 a) Baicke-Dürr Rothemühle GmbH b) Duesseldorf Business address: Raiffeisenstr. 12, 57462 Olpe c) Provision of industrial and technical services and consulting services in connection with the dismantling of nuclear power plants and nuclear facilities with the scope of the approvals of the respective owner or operator. Participation in management and administration of other companies of the same or similar kind	3 25.000.00 EUR	4 a) If only one director has been appointed, he represents the company alone. If more than one director has been appointed, the company is represented by two directors or one director together with a person authorized through procuration. b) Director: Amann Arne Herrschino *March 21, 1981 sole power of representation with the authority to conclude legal transactions in the name of the company with himself in his own name or as a representative of a third party. Director: Halbe Volker Olpe *October 1, 1964 with the authority to conclude legal transactions in the name of the company with himself in his own name or as a representative of a third party.	5 Joint procuration together with a director or another person authorized through procuration: Krutwig, Steffen, Olpe, • July 20, 1976	6 a) Limited liability company Partnership agreement of June 1, 2017, with subsequent amendments. The general meeting of April 16, 2019 has resolved an amendment of section 1 (2) of the partnership agreement and thus the relocation of the registered office from Frankfurt am Main (previously HRB 108693, local court of Frankfurt am Main) to Duesseldorf.	7 a) May 17, 2019 Sönnichsen
2	c) Development, planning, manufacture, processing, installation, commissioning and distribution of regenerative heat exchangers and filter systems as well as the entire service and after sales business including spare parts, operation as well as modernization, modification and repair services including comprehensive product management and quality surveillance in energy systems and related systems and facilities.		b) No longer director: Amann Arne Herrsching *March 21, 1981 Appointed as director: Walker, Andreas, Essen, *May 16, 1978 with the authority to conclude legal transactions in the name of the company with himself in his own name or as a representative of a third party		a) The general meeting of June 5, 2019 has resolved an amendment of section 2(1) of the partnership agreement and thus the object of the company	a) June 18, 2019 Coners
3		25,100.00 EUR			a) The general meeting of June 27, 2019 has resolved an amendment of section 3 of the partnership agree	a) July 10, 2019 Coners

PATENT

REEL: 061907 FRAME: 0891


Entry No.	a) Company name b) Registered office, place of business, domestic business address, authorized recipient, branch offices c) Object of the company	Capital stock or Nominal capital	a) General policies of representation b) Management board, executive body, managing directors, personally liable partner, directors, authorized representatives, and special powers of representation	Procurator	a) Legal form, start of company, articles of association or partnership agreement b) Other legal relationships	a) Date of entry b) Comments
1	2	3	4	5	6	7
4			No longer director: Halbe Volker Olpe *October 1, 1964		an increase of the nominal capital by 100.00 EUR to 25,100.00 EUR.	a) November 26, 2020 Krommes
5	a) Howden Rothemühle GmbH				a) The general meeting of February 2, 2021 has resolved an amendment of section 1 (1) of the partnership agreement and thus the company name.	a) February 12, 2021 Coners


Attestation clause

*In my capacity as a certified and sworn public translator for the English language, duly appointed, commissioned and sworn in by the President of the Regional Court II of Munich, I hereby certify that the foregoing is a true and complete English translation of a chronological printout of the Commercial Register B of the Local Court of Duesseldorf concerning Howden Rothemühle GmbH (formerly Baicke-Dürr Rothemühle GmbH), company registration number HRB 86636, which was submitted to me as a copy.*

*IN WITNESS WHEREOF I have hereunder set my hand and seal.*

*Michael Walter  
Parsbergstr. 51  
82110 Germering  
April 29, 2022*

  
*Michael Walter*



Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftender Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
1	a) Balcke-Dürr, Rothenmühle GmbH Düsseldorf Geschäftsanschrift: Ratfeisenstr. 12, 57462 Olpe c) Die Erbringung von industriellen und technischen Service- und Beratungsleistungen im Zusammenhang mit dem Rückbau von Kernkraftwerken und kerntechnischen Anlagen, jeweils im Rahmen der Genehmigungen des betreffenden Eigentümers bzw. Betreibers, die Beteiligung an Geschäftsführung und Verwaltung anderer Gesellschaften gleicher oder ähnlicher Art.	25.000,00 EUR	a) Ist nur ein Geschäftsführer bestellt, so vertritt er die Gesellschaft allein. Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, so wird die Gesellschaft durch zwei Geschäftsführer oder durch einen Geschäftsführer gemeinsam mit einem Prokuristen vertreten. b) Geschäftsführer: Anann, Arne, Herrsching, *21.03.1981 einzelvertretungsberechtigt mit der Befugnis im Namen der Gesellschaft, mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen. Geschäftsführer: Halbe, Volker, Olpe, *01.10.1964 mit der Befugnis im Namen der Gesellschaft, mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.	Gesamprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen: Krutwig, Steffen, Olpe, *20.07.1976	a) Gesellschaft mit beschränkter Haftung Gesellschaftsvertrag vom 01.06.2017, später geändert. Die Gesellschafterversammlung vom 16.04.2019 hat die Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 1 Abs. (2) und mit ihr die Stizverlegung von Frankfurt am Main (bisher Amtsgericht Frankfurt am Main HRB 108693) nach Düsseldorf beschlossen.	a) 17.05.2019 Sonnichsen
	c) Die Entwicklung, die Planung, die Herstellung, die Bearbeitung, die Montage, die Inbetriebnahme und der Vertrieb von regenerativen Wärmetauschern und Filteranlagen sowie das gesamte Service und After-Sales-Geschäft einschließlich Ersatzteilen, der Betriebsführung sowie Modernisierungs-, Modifikations-, und Reparaturarbeiten einschließlich des umfassenden Produktmanagement und der Qualitätsüberwachung in energietechnischen und artverwandten Anlagen und Betrieben.	25.100,00 EUR	b) Nicht mehr Geschäftsführer: Anann, Arne, Herrsching, *21.03.1981 Bestellt als Geschäftsführer: Walker, Andreas, Essen, *16.05.1978 mit der Befugnis im Namen der Gesellschaft, mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.		a) Die Gesellschafterversammlung vom 05.06.2019 hat eine Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 2 Abs. 1 und damit des Unternehmensgegenstandes beschlossen.	a) 18.06.2019 Coners
					a) Die Gesellschafterversammlung vom 27.06.2019 hat die Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 3 und mit ihr die	a) 10.07.2019 Coners

PATENT

REEL: 061907 FRAME: 0894

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftender Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
4			b) Nicht mehr Geschäftsführer: Halbe, Volker, Olpe, *01.10.1964		Erhöhung des Stammkapitals um 100,00 EUR auf 25.100,00 EUR beschlossen.	a) 26.11.2020 Krommes
5	a) Howden Rothemühle GmbH				a) Die Gesellschafterversammlung vom 02.02.2021 hat eine Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 1 Abs. 1 und damit der Firma beschlossen.	a) 12.02.2021 Coners